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Zápis 

z 34. schůze Rady města Blatná, která se konala dne 8. dubna 2020 

 

Paní starostka zahájila schůzi Rady města Blatná v 7:28 hodin. 

 

Přítomni: paní starostka, pan místostarosta, Ing. Flandera, Bc. Scheinherr, p. Srb. 

 

Paní starostka navrhla ověřovatele zápisu: p. místostarosta, Ing. Flandera 

Hlasování: 5 – 0 – 0.     

 

Paní starostka konstatuje, že schůze byla svolána řádně, že radní jsou usnášeníschopní a že 

materiály byly na dnešní schůzi odeslány včas. Poukazuje na to, že na stůl bylo dáno doplnění 

programu o bod č. 24 - Stanovení podmínek poskytování ochranných pomůcek a chemických 

prostředků, o informaci c) Pokyny k ochraně zaměstnanců MěÚ Blatná a informaci d) Úpravy 

rozpočtu. Dotazuje se, zdali má někdo z radních nějaké připomínky k programu, není tomu tak, 

a proto nechává hlasovat o doplněném programu jednání.   

Hlasování: 5 – 0 – 0.  
 

Bod č. 1 – Kontrola plnění minulých usnesení  

Pan místostarosta se dotazuje, zdali mají radní k přehledu plnění minulých usnesení nějaké dotazy 

či připomínky. Žádný radní nemá k tomuto bodu připomínky.  

 

Bod č. 3 - Pronájem prostor sloužících k podnikání – Blatná, čp. 30 (bývalá ubytovna) – 

kadeřnictví 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 106/20    

 

Bod č. 4 - Souhlas s instalací komunikační technologie - Blatná, čp. 30 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 107/20 

 

Bod č. 5 - Záměr pronájmu pozemku p.č. 1016/4 v k.ú. Blatná 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 108/20 

 

Bod č. 6 - Zřízení služebnosti inženýrské sítě – vedení vodovodu 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 109/20 

 

Bod č. 7 - Žádost o schválení výsledku zadávacího řízení, zhotovitelů a kupních smluv 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 110/20 

 

Bod č. 8 - Žádost o schválení smlouvy o dílo na úsporný osvětlovací systém MěÚ Blatná 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 111/20 

 

Bod č. 9 - Žádost o schválení Smlouvy o poskytování dostupných služeb elektronických 

komunikací 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 112/20 

 

Bod č. 10 - Žádost o uzavření pojistných smluv 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 113/20 

 

Bod č. 11 - Žádost o vstup do pozemků ve vlastnictví města Blatná  
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Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 114/20 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 115/20 

 

Bod č. 12 - Žádost o stanovisko k uzavírkám silnice č. I/20 a k navrženým objízdným trasám 

při rekonstrukci železničních přejezdů 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 116/20 

 

Bod č. 13 - Žádost o stanovisko k povolení připojení (sjezdů), ul. J. Wericha a B. Němcové 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 117/20 

 

Bod č. 14 - Kácení dřevin na území města Blatná, k.ú. Blatná 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 118/20 

 

Bod č. 15 - Žádost o finanční podporu APLA Jižní Čechy, z.ú. 

Paní starostka uvádí, že pracovník předmětného ústavu nebyl ochoten vysvětlit rozsah služby a 

konkrétní úkony prováděné v rámci intervencí, a proto se přiklání k názoru vedoucí Odboru 

sociálního paní Bc. Koubkové, která nedoporučuje v tuto chvíli zapsanému ústavu dotaci 

odsouhlasit. Radní jsou shodného názoru, a proto paní starostka nechává hlasovat o usnesení: „RM 

po projednání neschvaluje poskytnutí dotace organizaci APLA Jižní Čechy, z.ú., na zajištění 

sociálních služeb v roce 2020“. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 119/20 

 

Bod č. 16 - Kritéria pro přijímání dětí k předškolnímu vzdělávání pro školní rok 2020/2021 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 120/20 

 

Bod č. 17 - Žádost CKVB o schválení předání souboru movitého majetku 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 121/20 

 

Bod č. 18 - Žádost o schválení finančního daru CKVB 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 122/20 

 

Bod č. 19 - Žádost Domova pro seniory Blatná o schválení přijetí darů  

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 123/20 

 

Bod č. 20 - Nabídka trvale nepotřebného majetku Domova pro seniory Blatná  

Paní starostka nechává hlasovat o usnesení: „RM po projednání nepřijímá nabízený majetek a 

schvaluje jeho vyřazení a likvidaci“. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 124/20 

 

Bod č. 21 - Návrh na jmenování do funkce vedoucí odboru životního prostředí od 1. 5. 2020 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 125/20 

 

Bod č. 22 - Žádost o použití znaku města Blatná 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 126/20 

 

Bod č. 23 - Odpis pohledávek za vyúčtování služeb v roce 2019 
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Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 127/20 

 

Bod č. 24 - Stanovení podmínek poskytování ochranných pomůcek a chemických prostředků 

Paní starostka informuje radní o možnosti desinfekce chodeb v čp. 322, 1520 a 436 odbornou 

firmou. Radní souhlasí s tím, aby chodby v předmětných budovách byly po dobu nouzového stavu 

dvakrát týdně vydesinfikovány.   

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 128/20 

 

Informace: a) Stav peněžních prostředků města k 31.03.2020 

 

b) Změna zastupování ředitelky PO CKVB 

 

c) Pokyny k ochraně zaměstnanců MěÚ Blatná 

 

d) Úpravy rozpočtu – Pan Srb sděluje, že v tuto chvíli by raději upřednostňoval před výměnou 

světel v DDM Blatná postavení pergoly v Táborové základně Kadov.  

 

Paní starostka uvádí, že se domluvila s ředitelkou příspěvkové organizace paní MgA. Ing. 

Winklerovou, že budou zrušené veškeré akce, které chtělo Centrum kultury a vzdělávání Blatná 

pořádat do 30. 6. 2020. 

 

Paní starostka informuje radní o možnosti snížení či prominutí nájemného z nebytových i bytových 

prostor ve vlastnictví města Blatná. Radní se shodli na tom, že na příští schůzi Rady města Blatná 

budou schvalovat prominutí nájemného z nebytových prostor sloužících k podnikání v majetku 

města Blatná u vybraných nájemců z důvodu zmírnění dopadu vládních nařízení přijatých ke 

snížení rizika nákazy koronavirem. V případě snížení či prominutí nájemného z bytových prostor 

budou pracovníci Odboru sociálního poskytovat poradenství týkající se možnosti zažádat si o 

příspěvek na Úřadu práce ČR s tím, že ve výjimečných situacích bude snížení či prominutí 

nájemného z bytových prostor předloženo k projednání radním.    

 

Paní starostka se dotazuje, zdali má někdo z radních nějaký dotaz či připomínku, není tomu tak. 
 

Paní starostka v 9:03 hodin ukončila schůzi Rady města Blatná.  
 

Zapsala: Gabriela Mlíčková 


